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1. Öppning av mötet 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  
 

3. Föregående protokoll 
Protokollet 2022-13 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.  
 

4. Rapporter 
4.1 Rapport från Ordförande 

Diskussion kring fysiska eller digitala möten. US ledamöter uppmanas att utvärdera 
för och nackdelar med respektive sätt att mötas.  
Möte nu i veckan med våra systerorganisationer. Rapport kommer.  
Möte med Svenska Sjö på onsdag denna vecka.  
Ordförande uppmanar alla ledamöter att hålla kontakt med sina respektive 
Båtförbund. 
 
 
 
 



4.2 Ekonomi 
4.2.1 Preliminärt utfall 2022 

Högre intäkter än budgeterat på grund av fler medlemmar. 
Det preliminära resultatet diskuterades.  

 
4.2.2 Budget 2023 

Lasse C gick igenom den preliminära budgeten för 2023 och 2024. 
De olika posterna diskuterades ingående.  
Inflationens inverkan på resultatet och frågan om ska avgiften ligga kvar på 

samma nivå, trots att kostnaderna har ökat, diskuterades. 

 
4.3 Rapport från kommittéerna 
4.3.1 Miljökommittén 

Sollentunafallet uppe till diskussion igen. Kommundirektören avsäger sig dock all 
kontakt med SBU.  
 

4.3.2 Sjösäkerhetskommittén 
Hans Ö rapporterade att Sjösäkerhetskommittén sätter ihop ett första utkast till 
ställningstagande angående båtregister och förarintyg till Göteborgsmötet. 
 

4.3.3 Barn & Ungdomskommittén 
Möte med Scouterna nästa vecka. 
 

4.3.4 Juridiska kommittén 
Möte i kommittén nästa vecka. Mängden ärenden har minskat. 
 

4.3.5 BAS-kommittén 
Ny release, V3.10, precis kommit ut. Många förbättringar. Färre felrapporter och 
frågor kommer in.  
Specificerar nu upp BAS F. 
 

4.3.6 Båtmässorna 
Allt under kontroll.  
Kick-Off möte 19/1 19.00-20.30. 

 
4.3.7 Redaktionskommittén 

Möte i kväll ang. årets BK. Många nomineringar kommit in. 
 

4.4 Rapport från kansliet 
4.4.1 Rekrytering 

Peter håller på och kollar referenser på två kandidater. Anställningsavtal är tänkt 
att skrivas med en av dem på fredag. 
Planerat tillträde vid månadsskiftet. 
 

4.4.2 Status Verksamhetsplan 
VP gicks igenom och ansvarig utsågs att skriva de stycken som kvarstår.  
 



 
4.4.3 Status Verksamhetsberättelse 

Närmar sig att bli klar. Några stycken kvarstår dock att skriva och ansvariga utsågs 
att ansvara för att de blir färdiga. 
 

4.4.4 Rapport från SMBF gällande medlemskap för Varvsföreningar 
Hans J rapporterade om en överenskommelse mellan Ulvsunda Varvsförening och 
SMBF. 
 

5.       Från föregående möten bordlagda ärenden 
      Inga bordlagda ärenden fanns att gå igenom. 
 

6.       Ärenden för behandling 
6.1       Organisationsöversyn 

Kantar Public förslag på enkät nästan klar. Slutlig version beräknas vara klar 
denna vecka. Skickas sedan ut till Styrgruppen.  
 

6.1.1 Beslut om sändlista (vilka definieras som styrelse) 
Definition av styrelse.  Enkäten till båtklubbarna skall skickas till Info adress 
alternativt E-postadressen till båtklubben, till dess ordförande, kassör och 
sekreterare.  
 

6.1.2 Enkät till båtklubbar och båtförbund 
Enkät skickas ut till Båtklubbar, Båtförbund och Båtklubbsmedlemmar. 

 
 

6.2       Fördelning av inkomna motioner 
      M2023-001. Intressepolitiskt program – Gary  
      M2023-002. Förutsättningar att anlägga båtmack – Hans J och Carl R 
      M2023-003. Mobiltäckning – Ola R 
      M2023-004. Kommunikation med klubbmedlemmarna- Juridisk kommittén.  
      M2023-005. Organisation översyn – nedläggning – Lasse C 
      M2023-006. Moms på gästhamnsplatser – Susanne 
      M2023-007. Tillhörighetspolicy – Per E 
      Alla motionssvar skall vara US tillhanda till den 27/1. 

 

6.3       Propositioner till Båtriksdagen 
Krav på personnummer i BAS.  
Gary kommer att formulera en text till US till den 27/1. 

 
6.4        Planering Göteborgsmötet. 

Förslag till dagordning gicks igenom och kompletterades. 
 
 
 
 
 



6.5        Behandling av båtklubbslån 
DNR 2022-072 Sommarbo BK. SMBF har inte godkänt ansökan och kan därför inte        
behandlas av Unionsstyrelsen. Ansökan återremitteras till SMBF. 

 
6.6       Planering av Ordförandekonferensen 

Arbetsgruppen för Ordförandekonferensen kommer att ta fram förslag på    
program som presenteras på Göteborgsmötet.  

 
7.      Nästa möte 

     Nästa möte 2023-02-02-03 Hotell Heden i Göteborg. 
     Start torsdag kl. 13.00. Lunch serveras från kl. 12.15. 
.  

8.      Mötets avslutande 
     Ordförande avslutade mötet och tackade alla för deltagandet. 
 

 
Beslut:  

Enkäten till båtklubbarna skall skickas till Info adress alternativt E-postadressen till 

båtklubben, till dess ordförande, kassör och sekreterare.  

Fördelning av inkomna motioner 
M2023-001. Intressepolitiskt program – Gary  
M2023-002. Förutsättningar att anlägga båtmack – Hans J och Carl R 
M2023-003 Mobiltäckning – Ola R 
M2023-004 Kommunikation med klubbmedlemmarna – Remitteras till Juridiska kom.  
M2023-005 Organisation översyn – nedläggning – Lasse C 
M2023-006 Moms på gästhamnsplatser – Susanne 
M2023-007 Tillhörighetspolicy – Per E 
Alla motionssvar skall vara US tillhanda till den 27/1 
Båtklubbs låneansökan DNR 2022-072 Sommarbo BK – Ansökan återremitteras till 
SMBF. 
 
 

 
 

 
_______________________  _______________________ 
Christer Eriksson   Ulf Grape 
Ordförande    Sekreterare 
 
 
 
 
 
 
 
 


